

Информация

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ ЖУРНАЛА «СИСТЕМНАЯ ПСИХОЛОГИЯ И СОЦИОЛОГИЯ», 2021, № 3 (39)

«SYSTEMS PSYCHOLOGY AND SOCIOLOGY» AUTHORS, 2021, № 3 (39)



РОМАНОВА Евгения Сергеевна — доктор психологических наук, профессор. Заведующая кафедрой общей и практической психологии, заведующая лабораторией социально-психологических исследований в образовании Института специального образования и психологии МГПУ. Заслуженный учитель Российской Федерации, Почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации. Лауреат премии Президента Российской Федерации в области образования, Лауреат премии Правительства Российской Федерации в области образования. Почетный профессор МГПУ, член президиума УМО университетов Российской Федерации. Заслуженный работник высшей школы Российской Федерации, Москва (Россия).

ROMANOVA Evgeniya Sergeevna — Doctor of Psychological Sciences, Professor. Head of the Department of general and practical psychology, Head of the Laboratory of Social-and-Psychological Researches in Education at the Institute of Special Education and Psychology of the MCU. Honorary Teacher of the Russian Federation, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation. Laureate of the President of the Russian Federation Education Award. Laureate of the Russian Federation Government Education Award. Honorary Professor of the Moscow City University, member of the Presidium of Educational and Methodological Consolidation of the Universities of the Russian Federation. Honorary Worker of Higher School of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: RomanovaES@mgpu.ru



РЫЖОВ Борис Николаевич — доктор психологических наук, профессор. Профессор кафедры общей и практической психологии Института специального образования и психологии МГПУ. Лауреат премии Правительства Российской Федерации в области образования, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации, Москва (Россия).

RYZHOV Boris Nikolayevich — Doctor of Psychological Sciences, Professor. Professor of the Department of General and Practical Psychology at the Institute of Special Education and Psychology of the MCU. Laureate of the Russian Federation Government Education Award, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: RyzhovBN@mgpu.ru



БЕЛАШИНА Татьяна Валентиновна — кандидат психологических наук, доцент. Доцент кафедры общей психологии и истории психологии Новосибирского государственного педагогического университета, Новосибирск (Россия).

BELASHINA Tatyana Valentinovna — PhD in Psychology, associate professor. Associate Professor of the Department of General Psychology and the History of Psychology of Novosibirsk State Pedagogical University, Novosibirsk (Russia).

E-mail: tatyanelashina@mail.ru



ДАНИЛОВА Анна Геннадиевна — редактор реферативного журнала «Психология». Старший научный сотрудник Всероссийского института научной и технической информации Российской академии наук, Москва (Россия).

DANILOVA Anna Gennadievna — Editor of the Abstract Journal “Psychology”, senior researcher at the All-Russian Institute of Scientific and Technical Information of the Russian Academy of Sciences, Moscow (Russia).

E-mail: a_g_danilova@mail.ru



ИВАНОВ Денис Васильевич — кандидат педагогических наук, доцент. Доцент кафедры общей психологии и истории психологии НГПУ, Новосибирск (Россия).

IVANOV Denis Vasilievich — PhD in Pedagogical Sciences, Associate Professor. Associate Professor at the Department of general psychology and history of psychology of the NSPU, Novosibirsk (Russia).

E-mail: ivanovdirkutsk@yandex.ru



КОРЖОВА Елена Юрьевна — доктор психологических наук, профессор. Заведующая кафедрой психологии человека РГПУ им. А. И. Герцена, Санкт-Петербург (Россия).

KORZHOVA Elena Yurievna — Doctor of Psychological Sciences, Professor. Head of the Department of Human psychology at the Herzen State Pedagogical University of Russia, Saint-Petersburg (Russia).

E-mail: elenakorjova@gmail.com



КОТОВА Ольга Викторовна — эксперт лаборатории социально-психологических исследований в образовании Института специального образования и психологии Московского городского педагогического университета, Москва (Россия).

KOTOVA Olga Viktorovna — Expert of the Laboratory of Social-and-Psychological Researches in Education at the Institute of Special Education and Psychology of the Moscow City University, Moscow (Russia).

E-mail: KotovaOV@mgpu.ru



КОТОВСКАЯ Светлана Владимировна — кандидат биологических наук, доцент. Заведующая кафедрой педагогики и психологии Московского государственного гуманитарно-экономического университета, Москва (Россия).

KOTOVSKAYA Svetlana Vladimirovna — PhD in Biological Sciences, Associate Professor, Head of the Department of Pedagogy and Psychology at the Moscow State University of Humanities and Economics, Moscow (Russia).

E-mail: s.marunyak74@mail.ru



МИТИНА Ольга Валентиновна — кандидат психологических наук, доцент. Ведущий научный сотрудник лаборатории «Психология общения» Московского государственного университета имени М. В. Ломоносова, Москва (Россия).

MITINA Olga Valentinovna — PhD in Psychology, Associate Professor. Leading researcher at the Laboratory “Psychology of Communication” at the Lomonosov Moscow State University, Moscow (Russia).

E-mail: omitina@inbox.ru



ПЕРЕВОЗКИНА Юлия Михайловна — доктор психологических наук, доцент. Заведующая кафедрой практической и специальной психологии Новосибирского государственного педагогического университета, Новосибирск (Россия).

PEREVOZKINA Yulia Michaylovna — Doctor of Psychological Sciences, Associate Professor. Head of the Department of Practical and Special Psychology of Novosibirsk State Pedagogical University, Novosibirsk (Russia).

E-mail: per@bk.ru



ПЕТРОВСКАЯ Татьяна Юрьевна — старший преподаватель кафедры социальной психологии и виктимологии Новосибирского государственного педагогического университета, Новосибирск (Россия).

PETROVSKAYA Tatyana Yuryevna — Senior Lecturer at the Department of Social Psychology and Victimology, Novosibirsk of Novosibirsk State Pedagogical University, Novosibirsk (Russia).

E-mail: element_t@mail.ru



РУМЯНЦЕВА Зоя Васильевна — доктор психологических наук, профессор кафедры музыки Института культуры и искусств Костромского государственного университета, Кострома (Россия).

RUMYANTSEVA Zoya Vasilievna — Doctor of Psychological Sciences, Professor. Professor of Music Department at the Institute of Culture and Arts of Kostroma State University, Kostroma (Russia).

E-mail: rumschmus@mail.ru



СТЕБЕНЁВ Александр Станиславович — аспирант кафедры психологии человека РГПУ им. А. И. Герцена, Санкт-Петербург (Россия).

STEBENEV Alexander Stanislavovich — postgraduate student of the Department of Human psychology at the Herzen State Pedagogical University of Russia, Saint-Petersburg (Russia).

E-mail: stebenev@inbox.ru



ТКАЧЕНКО Александр Владимирович — кандидат исторических наук, доцент. Доцент общеуниверситетской кафедры философии и социальных наук Института гуманитарных наук Московского городского педагогического университета, Москва (Россия).

TKACHENKO Alexander Vladimirovich — PhD in Historical Sciences, Associate Professor. Associate Professor of the University Department of Philosophy and Social Sciences of the Institute of Humanities of the Moscow City University, Moscow (Russia).

E-mail: TkachenkoAV@mgpu.ru